

《hmvod》服務計劃條款及細則

1. 《hmvod》服務 ("服務")兩個月試用期屆滿後，月費為港幣\$49，並誌賬於 HGC 寬頻的賬戶內。
2. 此優惠不適用於 hmvod 現有月費用戶。
3. 第三個月的服務月費會根據實際使用量及服務日數按比例計算；而其餘月份之服務月費則按月計算收取。客戶須於賬單所列之繳款到期日或之前繳交所須費用。
4. 如客戶取消或終止服務，必須不少於 7 日以書面通知本公司或致電 HGC 寬頻客戶熱線 21864876 辦理有關手續。
5. 若客戶終止 HGC 寬頻服務，服務亦將同時終止，本公司將不作另行通知。
6. 環球全域電訊有限公司 ("環球全域電訊 ") 對任何因使用服務或因而下載的軟件所造成或引起的任何損失或損害 (不論是直接、間接、一般、特殊、意外或衍生)，概不負任何責任(包括但不限於資料損失、資料執行不準確、或任何客戶或第三者承擔的損失、程式無法與其他程式同時運作)，無論是否可預知，包括但不限於任何經濟損失或在商業、利潤、儲蓄、收入、資料、聲譽或者任何設備使用上之損失。
7. 本服務可能包含第三方網站鏈接。環球全域電訊對第三方網站並沒有控制權，並不承擔任何有關第三方網站之責任，內容供應及私隱政策。此外，環球全域電訊不會和不能審查或編輯任何第三方網站的內容。內容供應商可隨時更改服務內容而不作另行通知。
8. 客戶須自備所需的硬體、軟體及互聯網連接以符合服務所支援的平台及裝置，有關系統要求詳情請瀏覽 http://hmvod.hmv.com.hk/zh_hk/help-center。第三方供應商的條款及細則約束，詳情請瀏覽 <http://hmvod.hmv.com.hk/en/terms-of-use>。
9. 電影券是用於點播印有"電影券"的電影 / 節目的。每次點播由成功點播起計有效 48 小時。點播每部印有"電影券"電影 / 節目所需的電影券會顯示於電影 / 節目資料頁內。任何未使用的電影券只供該月使用，餘額不能累積至下一個月並會於該月被取消。內容供應商可隨時更改服務內容而不作另行通知。
10. 本公司會將客戶之電郵地址及手提電話號碼提供至內容供應商，以啟動客戶之服務賬號。客戶可到本公司網站瀏覽 www.hqcbroadband.com 我們不時更新的《私隱聲明》。
11. 本公司的一般及特別服務條款及細則，適用於申請使用服務之客戶。客戶同意遵守及受有關條款及細則約束。
12. 所有服務內容及收費均以本公司之最後公佈為準。如有更改，恕不另行通知。本公司保留以上計劃之最終決定權。

《hmvod》 Service Plan Terms and Conditions

1. 《hmvod》 service (the "Service") service fee of \$49 monthly fee will be automatically charged to HGC Broadband account after the expiry of the 2-month free service period.
2. This offer is not applicable for those currently subscribing to hmvod monthly plan.
3. All service fees are calculated on a full-month basis, except for the third month of Service which will be calculated according to the actual usage and days of Service. Customer shall settle the amount as invoiced on or before the payment due date.
4. Customer is required to serve prior notice of no less than 7 days to HGC Global Communications Limited ("HGC") in writing or by calling HGC Broadband Customer Services Hotline 21864876 for cancellation or termination of the Service.
5. If customer terminated HGC Broadband Service, the Service will be terminated at the same time accordingly without prior notice.
6. HGC shall not bear any responsibility of damages (direct, indirect, special, incidental or accidental) arising due to usage of Service or download of Service related software/ application. This includes but is not limited to intellectual property or data/information loss, information misrepresentation, any customer or third party damages and software problems. Moreover, regardless of whether or not damage/loss was foreseeable, this also includes but is not limited to any financial or commercial loss in savings, information and/or reputation.
7. Service may contain links to third party websites that are not owned or controlled by HGC. HGC has no control over, and assumes no responsibility for, the content, privacy policies of any third party websites. In addition, HGC will not and cannot censor or edit the content of any third-party sites.
8. Customer shall at his/her own costs and expenses arrange for the hardware, software and Internet connection to meet the requirements for the Service. For details, please visit http://hmvod.hmv.com.hk/zh_hk/help-center. For the terms and conditions of service content provider, please visit <http://hmvod.hmv.com.hk/en/terms-of-use>.
9. Voucher is used to rent movies/ programs tagged with "VOUCHER" and you have 48 hours to watch your rental upon confirmation of the order. You can see the movie voucher required for renting a movie/ program marked with "VOUCHER" on their respective information pages. Any unused voucher(s) for each month cannot be carried forward to the next month and will be forfeited at the end of that month. Service content provider reserves the right to amend the contents without prior notice.
10. HGC will pass the customer's email address and mobile number to the content provider for Service activation, Service maintenance and customer services. Customer can visit HGC website www.hgcbroadband.com for the latest version of HGC' s Privacy Policy.

11. HGC' s General and Special Terms and Conditions apply to all subscribers of Service in addition to these Service Plan Terms and Conditions. Customer agrees to be bound by all such service terms and conditions.
12. All Service contents and charges are subject to change. HGC reserves the right to make the final decision of the above terms and charges without prior notice.